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ALGEMENE LEDENVERGADERING 

Datum: 19 juni 2023 

Tijd: 20:00 uur 

Plaats: Clubhuis TVD 

Aanwezig 

Er zijn 47 leden aanwezig. De presentielijst is opgenomen in de bijlage (1). 

Opening 

Voorzitter Eric Jansen heet alle aanwezigen welkom. Hoewel Eric het voor hemzelf als 

aftredend voorzitter een bijzondere avond ervaart, wil hij de agenda van deze ALV toch 

als “vrij standaard” omschrijven. Gemiddeld duurt een ALV twee uur, maar hij hoopt 

vanavond wat eerder klaar te zijn, zeker als er geen pauze nodig blijkt te zijn. Hij spoort 

de aanwezigen aan tot actief meedoen aan een interactieve vergadering, in de zin van 

vragen stellen en kritische noten aanbrengen waar men het nodig acht. Eric loopt de 

agenda even door alvorens begonnen wordt met het volgende punt: de Trofee van 

Dienstbaarheid. 

Trofee Voor Dienstbaarheid 

Dit jaar gaat de Trofee naar Hans de Weerd. Hans doet nog steeds veel voor de 

vereniging, maar is daarnaast ook als speler vaak aanwezig: recentelijk voornamelijk  

voor padel. Hans zet zich met name in voor het Didams Dubbel Open, waar hij leiding 

geeft aan de organisatie. Editie 2023 vormt zijn afscheid hiervan, waarbij hij het 

overdraagt aan een deels nieuw en verjongd team, waarmee de continuïteit van dit in de 

regio zo succesvolle en prestigieuze toernooi geborgd is voor de toekomst. Hans 

ontvangt de trofee en een stevig boeket bloemen van ‘bloemenmeisje’ Hennie 

Hafkenscheid. 

Ingekomen stukken en mededelingen 

Debbie Jansen en Seye Coenen fungeren deze ALV bij acclamatie als notulisten. 

De volgende personen hebben zich afgemeld voor de ALV: 

• Rob Berns 

• Frits Schür 

• Chris van Pelt 

• Marja Sommers 

• Ivan Kraaijenvanger 

• Wout van den Boom 
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Notulen ALV d.d. 4 juli 2022 

De notulen zijn in de nieuwsbrief van 13 november 2022 vermeld en sindsdien te vinden 

op onze website www.tvdidam.nl, zodat eventuele aanvullingen of correcties nog te 

kennen konden worden gegeven. 

De notulen worden zonder wijzigingen goedgekeurd door de aanwezigen. 

Jaarverslag bestuur en commissies 2022 

Bestuur algemeen 

Eric Jansen (voorzitter TVD) en Hans de Weerd (voorzitter DDO) hebben aangegeven te 
willen stoppen in 2023. Voor beiden wordt nog gezocht naar een opvolger. Wilco Fuhler, 
bestuurslid en voorzitter Technische Commissie, heeft een andere rol gekregen en is nu 
Bestuurslid Breedtesport. Hierdoor zijn we ook voor deze plek op zoek naar een opvolger. 
Een speciale noot voor de padelbaanverhuur die inmiddels gestart is. We hanteren een 
concurrerende prijs t.o.v. de andere verenigingen in de omgeving. 
 

• Didams Dubbel Open 
Het Didam Dubbel Open van 2022 was een groot succes met 264 deelnemers voor 
tennis en padel. Hiermee zaten wij tevens aan het maximale aantal deelnemers die 
wij toe konden laten. 

• Ledenadministratie 
Ons ledenbestand is iets teruggelopen van 639 naar 582 leden. De reden 

hiervoor is tweeledig. Ten eerste zijn een aantal padelleden uit omliggende 

woonplaatsen overgestapt i.v.m. realisatie van padelbanen in hun eigen 

woonplaats. Ten tweede zijn een groot aantal leden tijdens de pandemie lid 

geworden en tot de conclusie gekomen dat ze te weinig tijd hebben of dat deze 

sport toch niet hun ding bleek te zijn. 

 

Technische Commissie 

De eerder ingestelde werkgroepen Padel en Tennis, worden weer commissies. We 

werken binnen de club vooral met commissies, dus leek dit duidelijker en passender. 

Tijdens de competities hadden we voor padel in totaal 32 teams met 3 kampioenen. 

Voor tennis in totaal 25 teams met 5 kampioenen. 

Naast het DDO hadden we ook succesvolle 1e edities van het Lente- en Zomertoernooi 

en eindigden we het jaar met het oliebollentoernooi. 

Vanuit de samenwerking met OCDN ontwikkelde het AllStars beweegprogramma zich 

verder tot een volwaardig programma met een breedmotorisch aanbod, waarbij we in het 

najaar gestart zijn met AllStars voor kinderen. 

 

Clubhuiscommissie 

Na corona heeft de clubhuiscommissie de draad weer opgepakt met het inregelen van 

een nieuwe werkwijze. Het wordt een zelfsturende commissie met verantwoordelijkheid 

naar het bestuur. 

Door de vele klachten over de kwaliteit van de koffie is gekozen voor een andere 

http://www.tvdidam.nl/
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koffiemachine. Dit heeft geresulteerd in een kwalitatieve verbetering die gewaardeerd 

wordt door de leden. 

Helaas ontkomt de vereniging niet aan de gestegen inkoopprijzen, wat met zich 

meebrengt dat ook de verkoopprijzen moesten worden aangepast. 

 

Parkcommissie 

De tennisbanen 1, 2 en 3 wachten nog op vervanging van de toplaag. Baan 1 is er slecht 

aan toe, terwijl 2 en 3 nog voldoende zijn. Het bestuur heeft onlangs besloten met de 

vervanging te wachten tot de uitbreiding van het park gereed is en dan een besluit te 

nemen wanneer vervanging aan de orde is. Mogelijk dat enkel baan 1 vervangen wordt. 

Hier is reeds geld voor gereserveerd. 

In de zomer is van padelbaan 1 op een zaterdag spontaan een ruit gesprongen. Deze is 

door de leverancier, Padel Nederland, zo snel als mogelijk was, vervangen. De oorzaak is 

moeilijk te achterhalen. 

Achter het clubhuis is er een dichte overkapping geplaatst voor het opbergen van diverse 

spullen t.b.v. de keuken. Onder de bestaande overkapping achter baan 5 is een 

afgesloten ruimte gemaakt voor het opbergen van diverse attributen voor de trainers. 

Op 1 januari 2023 is Bennie Loeters benoemd tot algemeen parkbeheerder. Door het 

vertrek van Antoon Lenderink en Richard Koster kan de commissie wel extra hulp 

gebruiken. Daarom een oproep voor nieuwe vrijwilligers die het leuk vinden om hun 

steentje bij te dragen iedere maandagmiddag van 13.00-16.00 uur. 

 

PR-commissie 

Het aantal sponsoren is in 2022 gegroeid naar 31. Naast de reguliere sponsoring heeft 

het DDO-toernooi ook veel ‘vrienden van het DDO’ opgeleverd. 

 

Financieel jaarverslag 

In 2022 hebben we een tweetal investeringen gedaan: 

1. Twee grote parasols voor het terras. 

2. Nieuw kassascherm in het clubhuis. 

Ondanks dat de beperkingen vanwege covid-19 waren opgeheven, heeft dit helaas niet 

geleid tot een stijging van het clubhuisresultaat. De inkomsten zijn aanzienlijk gestegen, 

maar dat geldt tevens voor de uitgaven. 

Jaarrekening en financieel verslag 2022 

De jaarrekening en het financieel verslag worden gepresenteerd door penningmeester, 

Onno Paus. 

De penningmeester licht toe dat hij de balans vergelijkt met vorig jaar en dat hij bij de 

exploitatierekening toelicht hoe het jaar is verlopen ten opzichte van de begroting. 

 

 

De penningmeester licht achtereenvolgens toe: 
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- de balans per 31 dec 2022; bijlage (2) 

- de exploitatierekening van boekjaar 2022; bijlage (3) 

- de jaarrekening 2022; bijlage (4) 

- het overzicht van de cashflow 2022; bijlage (5) 

- de gemiddelde bijdrage per lid in de exploitatie van 2022; bijlage (6) 

De vergadering stelt de vraag of er sponsoren vertrokken zijn, maar dit is niet het geval. 

Verslag kascontrole-commissie 2022  

Bij afwezigheid van de kascontrolecommissie, bestaande uit Rob Stark (2e jaar) en 

Jennifer Steg (1e jaar) leest de penningmeester de verklaring van de kascommissie voor. 

De kascommissie heeft de controle over de periode 1-1-2022 – 31-12-2022 op 12 juni 

2023 bij TVD samen met de penningmeester uitgevoerd en concludeert dat de door de 

penningmeester gepresenteerde en onderbouwde cijfers een getrouwe weergave zijn van 

het gevoerde financiële beleid. De kascommissie adviseert de ALV daarom om het 

bestuur en de penningmeester decharge te verlenen voor het financiële beheer over het 

boekjaar 2022. De ALV bekrachtigt dit bij acclamatie. 

Benoeming leden van de kascontrole-commissie 2023  

Rob Stark is aftredend kascommissielid, Jennifer Steg is herkiesbaar en wordt bij 

acclamatie herkozen, Mathieu Prikken (huidige reserve) meldt zich als opvolger voor Rob 

Stark. Pascal Roording meldt zich aan als nieuwe reserve. 

Begroting 2023 

De penningmeester licht achtereenvolgens toe: 

- begrote exploitatierekening boekjaar 2023 (bijlage (7) 

- begrote cashflow boekjaar 2023 (bijlage (8) 

Begin dit jaar hebben nieuwe sponsoren zich aangemeld, maar deze zitten daardoor nog 

niet in deze begroting. 

Dit jaar hebben we een BOSA-subsidie (Stimulering bouw en onderhoud 

sportaccommodaties) ontvangen van €51.527,- voor de uitbreiding van ons park. 

Voor dit jaar staat de aanschaf van een borstelmachine à €1.936,- voor de padelbanen 

op de planning; momenteel wordt dit met de hand gedaan. 
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Evaluatie bijdrage aan exploitatie clubhuis 2023 

De omzet van het clubhuis is bijna verdrievoudigd ten opzichte van negen jaar geleden, 

naar zo’n € 70.000. De openstellingstijden zijn verruimd, wat wel extra kosten met zich 

meebrengt. De besteding per lid was in 2021 niet geweldig, daarom is vorig jaar een deel 

van de contributieverhoging voor seniorleden op het clubpasje gestort (“het tientje van 

Theo”), ter besteding in ons clubhuis. Van de ruwweg 500 betreffende clubpasjes zijn er 

sindsdien zo’n 200 ongebruikt gebleven, daartegenover staat dat er zo’n 250 intensief 

gebruikt worden. 

 

Het bestuur heeft hieruit geconcludeerd dat de actie een te gering positief resultaat gaf 

om van een succes te kunnen spreken. De aangegane proefperiode van een jaar wordt 

derhalve niet verlengd. Voor de betreffende clubpasjes die tot einde lidmaatschap 

ongebruikt blijven en waar het tientje tot die tijd dus op blijft staan, zal bij einde 

lidmaatschap het tientje komen te vervallen aan de vereniging. 

 

De vergadering stelt de vraag of het wellicht de moeite waard is om acties toe te passen, 

zoals korting bij het storten van een relatief groot bedrag op de clubpas, bijvoorbeeld € 5 

korting bij het storten van € 50. Dit is in het verleden al eens onderzocht, er is toen 

besloten om hier geen vervolg aan te geven i.v.m. de beperkte voordelen. 

T.a.v. de Wet op Persoonsgegevens staan geen vragen meer open, temeer we ook 

stoppen met het € 10 clubpastegoed. 

Vaststellen contributie 2024 

 

Qua contributie zijn we in de regio misschien niet de goedkoopste, maar we bieden dan 

ook best wat aan faciliteiten en activiteiten. Het bestuur stelt dan ook voor om de 

contributie voor senioren en studenten te verhogen, respectievelijk van € 200 naar € 

220 en van € 110 naar € 120 vanwege de enorm gestegen energiekosten (>60%), de 

stijging van de inkoopkosten van consumpties en de gewenste instandhouding van de 

professionaliteit van ons clubgebouw en park. 

 

De vergadering stelt de vraag of de leeftijdsgrens (bovengrens) voor studenten mogelijk 

naar beneden kan, bijvoorbeeld 25 jaar i.p.v. 29 jaar. Het is echter wettelijk bepaald dat 

je t/m 29 jaar nog studiefinanciering kunt ontvangen en je dus als student kunt 

legitimeren, hetgeen ook een voorwaarde is om te voldoen aan het 

studentenlidmaatschap bij TVD. 

 

Tevens wordt de jeugdcontributie besproken, waarbij momenteel nog van een verhoging 

wordt afgezien aangezien zij ook tennislessen afnemen. Hierbij merkt Will Bos op dat er 

een afname is geconstateerd in de jeugdaantallen (“van 60 naar 35”); vanuit 

Schooltennis noch vanuit Sjors Sportief is substantiële aanwas gekomen (totaal 1 kind). 

Dit zou mogelijk ook te wijten kunnen zijn aan het feit dat we onszelf niet gepresenteerd 

hebben bij Didam op Stelten waar we normaliter ook nieuwe leden werven. Daar kan  
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wellicht voor het komend jaar actie op ondernomen worden, aldus Eric. Norbert Bolder 

geeft aan dat hij het onterecht vindt dat enkel de senioren een contributieverhoging 

krijgen; dit i.v.m. het uitgavepatroon van (sommige) jeugd. Daarom is ter compromis de 

intentie uitgesproken om volgend jaar ook de jeugd mee te nemen in een eventuele 

verhoging van de contributie. 

 

De vergadering gaat akkoord met de contributieverhoging met vier stemmen tegen. 

Rooster van aftreden bestuursleden en benoeming nieuwe 

bestuursleden 

Elke drie jaar treden twee bestuursleden af. Volgend jaar zijn dat Geert Hageman 

(secretaris) en Stef Kobesen (parkcommissie). Dit jaar zijn dat Eric Jansen (voorzitter) en 

Wilco Fuhler (voorzitter TC). Beiden zijn niet herkiesbaar. 

Wilco was vooral betrokken bij de breedtesport en Open Club De Nevelhorst, denk aan 

activiteiten als Allstars. Sinds oktober 2022 heeft Eric de taken van Wilco als voorzitter 

TC waargenomen (ad interim), zodat Wilco zich meer kon toeleggen op het ontwikkelen 

van de activiteiten rondom breedtesport in aanloop naar de formalisering van zijn functie 

als voorzitter Breedtesport. Wilco ontvangt ook een boeket uit handen van het 

‘bloemenmeisje’. 

Voor de padelcommissie is als voorzitter Alex Steg aangetreden (Maarten Rabeling is 

aftredend en niet herkiesbaar), voor de tenniscommissie is als voorzitter Marnix Hartog 

aangetreden. Wilco treedt formeel aan als voorzitter Breedtesport. Deze drie-eenheid, 

ook wel “managementteam” genoemd door het bestuur, wordt in het bestuur 

vertegenwoordigd door Alex Steg. 

Eric kijkt terug op een mooie negen jaar als voorzitter, waarin de vereniging een naar 

“stoffig” neigend imago heeft verruild voor “bruisend en innovatief” en tegelijkertijd een 

sterk vergrijzend en dalend ledenaantal (van 400 naar zelfs 300) heeft weten te 

verhogen (nu 600+), stabiliseren en verjongen.  

 

Benoeming nieuwe voorzitter 

Vanuit de leden werd geen kandidaat voorgesteld. Er heeft zich echter wél eigenhandig 

een kandidaat (en lid) gemeld. Eric presenteert deze nieuwe voorzitter: Jan Peters. Jan is 

73, een echte Didammer en sinds zijn pensioen reeds bijna een decennium een actief 

tennissend lid van onze vereniging. Hij beschikt over leidinggevende ervaring, kunde en 

kennis in een grote organisatie: in zijn laatste 14 werkzame jaren was hij directeur van 

Laris, het huidige Plavei. Hij heeft grote bewondering voor de resultaten die het bestuur 

heeft weten te behalen in de periode onder Eric Jansen en heeft veel zin om de 

vereniging te helpen dit de komende jaren te consolideren. Eric wenst Jan veel succes en 

plezier met de invulling van zijn functie voor ten minste de komende drie jaar. De 

bestuurshamer – en natuurlijk een bos bloemen van het ‘bloemenmeisje’ – worden Jan 

overhandigd. 
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Benoeming nieuwe algemeen bestuurder en voorzitter TC 

Alex Steg en Marnix Hartog worden nog even kort gespresenteerd door Eric en stellen 

zichzelf ook kort voor aan de vergadering. Alex is inmiddels 3 jaar lid van de vereniging, 

waarbij hij begonnen is met tennis, maar later ook padel opgepakt heeft. Hij was vorig 

jaar reeds toegetreden tot de padelcommissie. Marnix is 41 jaar en woont nu 1,5 jaar in 

Didam met zijn vrouw Tamara en 2 kinderen. Afgelopen seizoen is hij kampioen 

geworden met het herenteam. De nieuwe voorzitter wordt bij acclamatie benoemd. Alex 

krijgt een bos bloemen overhandigd. 

Rooster van aftreden leden Technische Commissie padel en tennis 

Padel 

Maarten Rabeling treedt af en zijn taken zijn overgenomen door Ronald van Kleef. 

 

De samenstelling van de padelcommissie ziet er als volgt uit: 

Naam Functie 

Alex Steg Algemene padelzaken 

Ronald van Kleef Reservering & Padellessen 

Klaas Jansen Competitieleider (VCL padel) 

Marco Tebes Competitie & introductie padel 

Moniek Elsebroek Padeltoernooi (VTL padel) 

Ilse Klein Herenbrink Jeugdpadel 

 

Tennis 

Marnix Hartog is toegetreden tot de tenniscommissie. 

 

De samenstelling van de tenniscommissie ziet er als volgt uit: 

Naam Functie 

Marnix Hartog (voorzitter) Algemene tenniszaken 

Seye Coenen Competitieleider (VCL tennis) 

Roy Peters Introductie en reservering 

Martine Wenting Jeugdtennis 

Robbin Tebes (onder voorbehoud) Technisch coördinator en tennisschool 

 

Voor de technische commissies is een ‘eerstverantwoordelijke’ aangesteld. Deze is het 

algemeen aanspreekpunt voor zijn commissie en is ook de connectie naar het bestuur. 

Dit loopt via Alex Steg. 
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Voorstel instelling Continuïteitscommissie 

Deze commissie, voortgekomen vanuit de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen 

(WBTR) is opgenomen in de statuten die zijn opgesteld in 2021. De commissie treedt 

naar voren in geval van ontstentenis (het permanent ontbreken van een bestuurder door 

bijvoorbeeld ontslag) of belet (het tijdelijk ontbreken van één of meer bestuurders door 

bijvoorbeeld ziekte). Ook bij tegenstrijdige belangen in het bestuur kan de commissie een 

rol spelen. 

We hebben hier minimaal 3 leden voor nodig en de doelstelling is hieraan dit jaar  

invulling te geven. Danny Jansen en Mathieu Prikken hebben interesse getoond om deel 

te nemen in de commissie.  

Speciale aandacht 

Ter afsluiting van de vergadering, en met name ter afsluiting van het voorzitterschap van 

Eric Jansen, worden nog enkele personen voor het voetlicht gehaald.  

Theo Eskes wordt speciaal bedankt door Eric voor de (leden)administratieve 

werkzaamheden die hij heeft verricht in met name de coronaperiode, in het bijzonder het 

nieuwe pasjessysteem, alvorens dit in keurige staat over te dragen aan de huidige 

ledenadministrateur Mathieu Prikken. 

Antoon Lenderink is 35 jaar groundsman en klusjesman.geweest voor onze vereniging 

en was in die hoedanigheid lid van de parkcommissie. “Overal verstand van en kan alles 

simpel oplossen”, wordt over Antoon gezegd. Antoon wordt benoemd tot Lid van 

Verdienste en ontvangt uiteraard een geurig boeket van het ‘bloemenmeisje’. 

Will Bos wordt door Eric “mister TVD” genoemd, met zijn 52 jaar lidmaatschap van TVD. 

Veel van die jaren was hij actief als voorzitter (jeugd-)technische commissie. Zijn passie 

ligt bij de jeugd, waardoor hij voor veel jonge leden en hun ouders hét gezicht is van de 

vereniging. Eric stelt aan de vergadering voor om Will te benoemen tot Erelid van 

TVDidam, wat met applaus wordt bekrachtigd. Ook het ‘bloemenmeisje’ doet haar ding. 

De vergadering oppert het idee om jubilarissen in de toekomst wat meer aandacht te 

geven en in het zonnetje te zetten tijdens de ALV. 

Rondvraag en woordje secretaris 

• Is bekend op welke avonden tennislessen afgenomen kunnen worden? 

Hier is momenteel geen antwoord op te geven, dit wordt de komende tijd opgepakt 

door de Tenniscommissie. 

• Erelid Marijke Bos bedankt het bestuur voor de eretitel van Will. 

• Hoe is de bezettingsgraad van de banen ten aanzien van de recreanten? 

In de praktijk zien we dat buiten lessen en competitie maar weinig speeltijd overblijft 

voor hen. Ook dit is iets dat opgepakt moet gaan worden door de technische  
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commissies. Wel wordt opgemerkt dat de extra padel- en tennisbaan (“4” resp. “6”) 

niet gebruikt (mogen) worden voor de competitie. Verder een oproep om ook eens 

overdag een baan te reserveren, aangezien er dan voldoende aanbod is. 

• Is er een mogelijkheid om de contributie in termijnen te betalen? 

Dit wordt opgepakt door Onno Paus en zal hierop terugkomen in de volgende 

bestuursvergadering. 

• Tot slot nog de mededeling dat de vrouw van Ton Weijkamp, Riet Bolk, helaas is 

overleden. 

Secretaris Geert Hageman doet een fraai dankwoord voor Eric voor zijn jaren als 

voorzitter. Deze brief is als bijlage (9) toegevoegd. 

Sluiting  

De voorzitter wil iedereen nogmaals bedanken voor de mooie jaren bij de vereniging 

waarbij de padelbanen echt op de kaart gezet zijn. Ook de samenwerking met OCDN gaf 

veel energie en is ook blij met de vele subsidies die we binnen hebben kunnen halen. 

Eric zal dit jaar nog helpen met de organisatie van het Didams Dubbel Open. Hij dankt de 

aanwezigen voor hun bijdragen en sluit de vergadering.  
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BIJLAGEN 

1. Deelnemerslijst ALV 19 juni 2023 
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2. Balans per 31 december 2022 
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3. Exploitatierekening boekjaar 2022 
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4. Toelichtingen jaarrekening 2022 

 

Balans per 31-12-2022 

 

• Vaste activa 

Het bedrag van de vaste activa neemt ieder jaar enerzijds af doordat we erop 

afschrijven en anderzijds toe doordat er nieuwe activa zijn aangetrokken. Voor 2022 

t.o.v. 2021 betekende dit: 27.220,- aan afschrijvingen met daar tegenover 5.529,- 

aan nieuwe activa, dus per saldo een afname van 21.691,-.  
 

De nieuwe activa bestaan uit: de aanschaf van 2 parasols, een nieuw beeldscherm 

voor de kassa in het clubhuis en daarnaast zijn de eerste stappen gezet die nodig 

waren voor de uitbreiding van ons park, waaronder voorbereidingen verrichten van 

een geluidsonderzoek. 
 

• Vlottende activa 

De voorraad van het clubhuis was op het eind van 2022 € 351,- lager dan een jaar 

eerder, wat duidt op een stabiel voorraadbeheer. 

 

Debiteuren en vooruitbetaalde kosten bevat 1 bedrag, namelijk de energie 

afrekening 2022. We hadden te veel voorschot betaald en kregen dus nog een 

bedrag terug. Dit bedrag is inmiddels ontvangen. 
 

De post “te vorderen subsidies” is geëindigd op 0,- euro aangezien de nog te 

ontvangen subsidies ook daadwerkelijk zijn ontvangen. 

 

• Liquide middelen 

De geldmiddelen, zijnde onze spaarpot, zijn in het boekjaar 2022 toegenomen. 

 

• Eigen vermogen 

Het positieve resultaat van het boekjaar 2021 ad. € 5.655,- is ten gunste gebracht 

van het “vrije“ vermogen. De bestemmingsreserve is in 2022 met € 5.500,- verhoogd 

ten laste van het exploitatieresultaat. 

 

Daaronder de vorig jaar toegevoegde “herwaarderingsreserve” die is ontstaan na 

opheffing van de stichting SSD. Deze herwaarderingsreserve is gekoppeld aan de 

ondergrond van padel- en gravelbanen en blijft op de balans staan tot het moment 

dat de ondergrond of verkocht worden of vanwege een andere oorzaak in waarde is 

veranderd. 

 

De laatste component van het eigen vermogen is dan het resultaat van het afgelopen 

boekjaar, zijnde €10.314,- positief. 
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• Langlopende Schulden 

In 2022 is er een overeenkomst getekend met BNG voor de lening t.b.v. de 

uitbreiding van ons park. Deze lening is in 2023 van start gegaan, zodat er in 2022 

net als het jaar ervoor, 4 lopende leningen zijn.  

De oudste lening betreft de ledverlichting op de kunstgrasbanen. Hierop is volgens 

afspraak rente en aflossing betaald. Deze lening dient in 118 maandelijkse termijnen 

van € 188,- te worden afgelost met een slottermijn van € 11.616,-. Stichting 

Waarborgfonds Sport staat gedurende 15 jaren garant voor deze lening. Resteert 

ultimo 2022 nog 53 maandelijkse termijnen ad € 188,- aflossing.  

Voor de aanleg van de padel- en jeu-de-boulesbanen is een lening aangegaan bij BNG 

met een looptijd van 15 jaar en wordt voor de helft geborgd door SWS en voor de 

andere helft door de gemeente Montferland. Deze lening dient in 180 maandelijkse 

termijnen van € 720,- aflopend naar € 557,- te worden afgelost.  

Resteert ultimo 2022 nog 153 termijnen.  

Voor het financieren van de toekomstige opbrengsten van de 43 zonnepanelen is een 

lening aangegaan bij SVn van 15 jaar. Deze wordt in 180 termijnen van € 75,- 

afgelost.  

Resteert ultimo 2022 nog 152 termijnen.  

De 4e en laatste betreft de ledenobligatie-lening die onderdeel was van het padel-

financieringsplan. Op 1 april 2022 was de eerste aflossing van € 2.021,- op het 

originele bedrag van € 20.000,- waardoor nog € 17.979,- openstaat. 

• Kortlopende schulden 

De balanspost crediteuren is afgenomen. Eind 2022 dienden nog bedragen betaald 

te worden aan onze trainers en barmedewerkers en ook een leveranciersfactuur. 

Uiteraard zijn alle bedragen begin 2023 voldaan. 

• Voorzieningen 

Het bedrag ad. € 10.000,- aan voorzieningen is het zogenaamde 

“geoormerkte“ bedrag voor onvoorziene uitgaven voor groot onderhoud banen. 

• Credit Kassasysteem 

Deze post bevat de totale openstaande bedragen op de clubpassen, zijnde €3.296,-. 

• Vooruitontvangen bedragen 

Er is een drietal sponsoren, waaronder hoofdsponsor ABCO, die hun meerjarige 

sponsorcontract vooraf hebben voldaan. Boekhoudkundig betekent dit dat de 

vooruitbetaalde jaren op de balans komen te staan en dat er jaarlijks een stuk 

vrijvalt. 

 

Exploitatierekening 2022 

 

• Inkomsten exploitatierekening 2022 

De contributie-inkomsten zijn iets hoger dan het begrote bedrag. 

De Gemeentelijke Subsidie is met ingang van 2017 als volgt: De basissubsidie voor 

sportverenigingen met een ledenaantal van 150 of méér bedraagt € 1.900,-. Dit 

bedrag is conform de begroting ontvangen. 
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De ontvangen Bankrente over 2022 bedroeg slechts € 5,- en is daarmee gelijk aan 

het jaar ervoor. 

De sponsorinkomsten ad € 12.313,- zijn lager dan vorig jaar en lager dan begroot. Dit 

is te verklaren doordat er in 2021 incidentele opbrengsten waren die we in 2022 niet 

hadden. De grootste hiervan was de 2e ABCO-klok op ons park. 

Het clubhuis heeft een minder resultaat gedraaid dan vorig jaar. We zijn de weg 

ingeslagen om onze leden een bijna professionele service te bieden met op vele uren 

een barbezetting. Dit vertaalt zich uiteraard in hogere uitgaven. Daarnaast zijn we 

geconfronteerd met sterk stijgende inkoopkosten. Vele onder jullie hebben al 

gemerkt dat we genoodzaakt zijn een groot deel van deze kostenstijging door te 

berekenen in onze producten. 

“Overige Inkomsten”. In 2022 was dit het aanzienlijke bedrag van 8.865,- opgebouwd 

uit een drietal elementen, te weten een uitkering van EMK (ons zonnepanelen 

project) van € 2.800,- verder een subsidie van € 2.500,- is ontvangen in het kader 

van onze jeu-de-boules activiteiten en tot slot een ontvangen subsidie op onze 

investeringen die we al in 2021 hebben gedaan. 

• Uitgaven exploitatierekening 2022 

Onderhoud gebouwen en banen, samen met de afschrijvingen en rentelast, zijn lager 

dan begroot. Bij deze uitgaven was uitgegaan van het meest optimistische scenario 

waarbij de uitbreiding van het park al klaar zou zijn in het laatste kwartaal van 2022. 

Dit is niet de realiteit zoals we weten, dus de verwachte stijging van deze kosten zal 

plaatsvinden in het huidige jaar 2023. 

Afschrijvingen zie verklaring bij Onderhoud gebouwen en banen. 

De uitgave rentelast ad € 3.033,- betreft de groenlening voor de aanschaf van de 

ledverlichting buitenbanen, de lening voor de aanleg van de padelbanen, de lening 

ten behoeve van het zonnepanelenproject en de leden-obligatielening. 

De uitgaven voor algemeen beheer zijn hoger dan het begrote bedrag. In deze post 

zijn inbegrepen, communicatie zoals internet en telefoon, uitgaven 

vrijwilligersmiddag, abonnementen en contributies, uitgaven nieuwsbrief, PR/website 

kosten, administratie kosten, verzekeringen en kosten bankrekeningen. De stijging 

was toe te schrijven aan het feit dat we vorig jaar 2 vrijwilligersmiddagen hadden: in 

maart hebben we de afgelaste dag van 2021 ingehaald en in november was de 

reguliere. Maar de grootste uitgaven zijn gedaan om de uitbreiding van ons park voor 

te bereiden, zoals notariskosten, kosten voor het borgstellen door stichting SWS voor 

onze lening en het laten uitvoeren van het geluidsonderzoek. 

De overige verenigingskosten zijn ook gestegen. Een belangrijke uitgave post is de 

contributie aan onze Bond de KNLTB, verder inbegrepen de uitgaven van de 

Technische Commissie en overige posten waaronder: tennismaterialen, tennisballen 

en Invitatietoernooi Didams Dubbel Open. De stijging is verklaarbaar door het grote 

enthousiasme waarmee onze leden deelnemen aan de diverse KNLTB-competities. 

Door hieraan deel te nemen neemt de spelvreugde toe en verbindt men zich over het 

algemeen langer de club. Daarom is dit belangrijk en ondersteunen we de technische 

commissie hierbij. 
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De voorzieningen ad. € 5.500,- zijn gelijk aan de begroting. Dit bedrag dient voor 

toekomstige renovatie van onze 5 kunstgrasbanen, 2 gravelbanen en 2 padelbanen. 

Het bestemmingsbedrag bedraagt ultimo 2022 € 68.875,-. 

Het resultaat 2022 werd begroot op € 6.062,- Het werkelijke resultaat bedraagt een 

nog hoger bedrag van € 10.314,-. 

Het Bestuur stelt de Algemene Leden Vergadering voor voornoemd resultaat toe te 

voegen aan het Eigen Vermogen. 
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5. Overzicht cashflow boekjaar 2022 
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6. Gemiddelde bijdrage per lid in de exploitatie 2022 
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7. Begrote exploitatierekening boekjaar 2023 
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Toelichting begroting 2023 

• Begrote Exploitatie inkomsten 

Voor het inmiddels lopende boekjaar 2023 gaat het bestuur uit van een positief 

exploitatieresultaat van €8.650,-. 

In de begroting 2023 is gerekend met de contributietarieven die in 2022 zijn 

goedgekeurd door de Algemene Ledenvergadering. Uitgangspunten 2023: 502 

spelende senioren, 10 niet spelende leden, 19 studenten, 68 jeugdleden en 12 jeu- 

de-boulers. 

De door de gemeente verstrekte basissubsidie voor sportverenigingen met een 

ledenaantal van 150 of méér bedraagt €1.900,-. 

De ontvangen bankrente op €300,- gesteld. De banken zijn mondjesmaat weer 

begonnen met het uitkeren van rente.  

 

De sponsorbijdrage voor 2023 gebaseerd op de thans lopende contracten. 

Voor de Clubhuis-exploitatie is in de begroting rekening gehouden met een gelijke 

wijze van beheer, te weten uitvoering door vrijwilligers. We verwachten een flinke 

stijging t.o.v. vorig jaar, mede ingegeven door de actie waarbij ieder senior tennis- en 

padellid €10,- op zijn/haar clubpas bijgeschreven heeft gekregen. 

De Overige inkomsten vastgesteld op €1.000,-. 

• Begrote exploitatie uitgaven 

De huisvesting & banen betreft voornamelijk de uitgaven voor verlichting, 

verwarming, gemeentelijke belastingen, jaarlijks onderhoud van gebouwen en banen, 

containerhuur en wekelijks onderhoud door onze parkcommissie-vrijwilligers. De 

uitgaven voor 2023 zien we aanzienlijk stijgen t.o.v. het afgelopen jaar en dit houdt 

verband met de sterke stijging van de energiekosten. Naast de nog steeds heersende 

onzekerheid over de ontwikkeling van de energieprijzen hebben de recent 

aangelegde banen ook allemaal verlichting, wat een toename in verbruik tot gevolg 

zal hebben. De reden dat we “slechts €2.500,-“ stijging voorspellen is gelegen in 

enerzijds dat we de extra kosten van de nieuw aangelegde verlichting dit jaar 7 

maanden zullen hebben en niet het volledige jaar en anderzijds dat we van de 

gemeente een subsidie hebben ontvangen van € 5.200,-. 

 

De afschrijvingen 2023 zijn hoger dan het voorgaande boekjaar. Het betreft de méér 

afschrijvingen op de nieuwe investeringen. Net als genoemd in het vorige punt, 

betreft het ook hier een periode van 7 maanden die we hier hanteren. 

De rentelasten leningen. De leningen waarover het hier gaat zijn al eerder genoemd. 

Daarnaast is er de lening die is afgesloten om de recente uitbreidingen te 

financieren. De rente die hierop dient te worden betaald is niet hetzelfde percentage 

als we voor de eerste 2 padelbanen aangeboden hebben gekregen. Helaas is het 

rentepercentage flink gestegen het afgelopen jaar. 
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In de uitgaven voor algemeen beheer verwachten we een daling die hoofdzakelijk is 

toe te schrijven aan het ontbreken van enkele incidentele kosten die verband hadden 

met de voorbereidingen van de parkuitbreiding. 

 

De overige verenigingskosten zijn in 2023 begroot in lijn met de werkelijke uitgaven 

in 2022. 2/3 van deze uitgaven betreft de bondscontributie die we afdragen aan de 

KNLTB. 

 

Het bedrag voor voorzieningen is in de begroting 2023 vastgesteld op €6.000,-. Dit 

bedrag is opgebouwd vanuit de geschatte levensduur van de kunstgras-, gravel- en 

padelbanen. 

Het begrote positieve resultaat van €8.650,- is de uitkomst van de te verwachte 

inkomsten minus de te verwachte uitgaven over 2023.  

Verder zal, indien nodig, aan alle niet genoemde onderwerpen aandacht worden 

besteed en adequaat worden gehandeld, mede aan de hand van signalen van onze 

leden.  
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8. Begrote cashflow boekjaar 2023 
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9. Dankwoord Geert Hageman aan Eric Jansen 

Eric, nu bij je afscheid en na de vele mooie woorden aan anderen wil ik jouw aandacht 

even. Dat ben je niet gewend want jij bent meestal aan het woord. 

Je bent negen jaar (nog geen tien dus) voorzitter van onze vereniging. Bij jouw aantreden 

in 2014 stond van meet af aan vast dat je de vereniging nieuw leven wilde inblazen. 

Na een inventarisatie zijn we gestart. Ik zal niet alles noemen maar wil er toch wel een 

paar naar voren halen:  

• park (verlichting, banen, terras) en natuurlijk de aanleg van padelbanen 

• clubhuis (kantine/bar volledig nieuwe look en daarnaast de technische 

installaties vernieuwd) 

• automatisering (toegang, kassasysteem, ledenadministratie, clubhuisplanning en 

nog meer) 

• de pr (sponsorcontracten, TVD-site, nieuwsbrief).  

• eigenlijk alles. 

Je hebt de club op de kaart gezet en sterker gemaakt, toekomstbestendig. We zijn 

gegroeid van amper 300 leden naar circa 600 nu. 

Je hebt veel - en goede contacten zowel binnen als buiten de vereniging waardoor je snel 

zaken kunt doen. Menigmaal moest je plooien gladstrijken als het even niet goed liep. Je 

weet mensen te motiveren en te inspireren. Daarin ben je heel goed. Je bent 

enthousiast, gedreven, commercieel en je ziet kansen. 

Met je aanwezigheid zorg je voor sfeer en gezelligheid. Als het nodig is ben je bereikbaar. 

Als je te snel gaat kun je ook nog wel luisteren. Er waren periodes dat je wel erg veel 

activiteiten op je bord had liggen, zeker het laatste jaar waar je ook nog een a.i. 

bestuurdersrol bij OCDN had. Je gaat het niet uit de weg. 

Het is allemaal echter nog niet klaar en als vereniging zullen we steeds door moeten 

ontwikkelen en met de tijd meegaan. Je opvolger heeft dus nog geen gespreid bedje. We 

willen op termijn niet met de paraplu in het clubhuis zitten, met andere woorden het dak 

moet nog vernieuwd worden. 

De douches en kleedkamers kunnen wel een opknapbeurt hebben. Er zijn wensen voor 

een grotere keuken en meer berging. Wellicht verplaatsing van de opslagruimte van de 

parkcommissie. We moeten verduurzamen en daarmee fors besparen op onze 

energierekening. Denk aan zonnepanelen en warmtepompen.  

Dus Jan, er ligt nog een mooie uitdaging in het verschiet. 

Maar dat gezegd hebbende: ik wil je persoonlijk, en ik denk ook wel namens alle 

aanwezigen, bedanken voor je inzet voor de club en de prettige samenwerking en ik 

hoop je nog veel te zien bij onze mooie vereniging. 


